
              
       Republika Srbija 

       Grad Novi Pazar 
     SKUPŠTINA GRADA 
           Broj: 06-98/21 

Dana:  17. maja 2021. godine 

 

 

ZAPISNIK 

SA DRUGE SJEDNICE SKUPŠTINE GRADA 

NOVOG PAZARA ODRŽANE 17. MAJA 2021. GODINE 

 

Sjednica je počela u 10,00 časova u Sali Kulturnog centra (bioskop) u ulici Stefana 

Nemanje br. 2 u Novom Pazaru. 

Zapisnik sačinila Meliha Ozgenli, šef Odsjeka za Skupštinske poslove u Odjeljenju za 

Skupštinske poslove, poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

Prvoj sjednici Skupštine grada Novog Pazara prisustvuju odbornici: Ramiz Župić, Senada 

Leković, Meho Mahmutović, Alma Elfić, Muamer Bačevac, Anela Šemsović, Edina Rašljanin, 

Banina Muderizović, Vahidin Melajac, Salmina Curić, Midhat Hudović, Sanja Nićiforović, Elvir 

Eminbegović, Binela Nikšić, Kasim Zoranić, Mirzeta Ljajić, Mirzet Bektović, Senada Mavrić, 

Irfan Međedović, Emira Kolašinac, Albin Šabotić, Nikola Jolović, Milena Jakovljevic, Jovan 

Jovanović, Simona Veselinović, Silma Tutić, Bane Milosavljević, Edin Đerlek, Edin Zećirović, 

Jasmina Nikšić, Amela Lukač Zoranić, Jonuz Džanković, Admir Muratović, Ferid Bulić, Sadika 

Džanković, Misala Pramenković, Sead Redžović, Rešad Ugljanin, Ahmedin Škrijelj, Hanadi 

Hajdinović, Maida Baltić, Nafilj Sejdović, Emir Ašćerić, Dinheta Pulić. 

 

Opravdano su odsutni odbornici: Saima Brunčević, Edin Numanović i Enis Imamović.  

 

Sjednici prisustvuju sekretar skupštine grada Novog Pazara Ahmedin Binjoš i zamjenik 

sekretara Dimitrije Veselinović. 

 

Predsjednica Skupštine grada Anela Šemsović, otvorila je drugu sjednicu Skupštine grada 

Novog Pazara i konstatovala da sjednici Skupštine grada, na osnovu izvještaja sekretara 

Skuštine, prisustvuje 40 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje.  

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je odbornicima u materijalu za sjednicu 

dostavljen zapisnik sa prve sjednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 24. februara 2021. 

Godine i zapisnik sa Svečane sjednice grada Novog Pazara, održane 20. aprila 2021. godine. 

Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da, shodno članu 105. Poslovnika o radu 

Skupštine, nije pristigla nijedna primedba na zapisnik sa prve sednice Skupštine grada Novog 

Pazara.  

Predsjednica Skupštine grada je stavila na usvajanje zapisnik sa prve sjednice Skupštine 

grada Novog Pazara, održane 24. februara 2021. godine. 



Skupština grada je većinom glasova (26 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila zapisnik sa prve sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 21. decembra  

2020. godine. 

Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da, shodno članu 105. Poslovnika o radu 

Skupštine, nije pristigla nijedna primjedba na zapisnik sa Svečane sjednice grada Novog Pazara, 

održane 20. aprila 2021. godine. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na usvajanje zapisnik sa Svečane sjednice Skupštine 

grada Novog Pazara, održane 20. aprila 2021. godine. 

Skupština grada je većinom glasova (26 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila zapisnik sa Svečane sjednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 20. aprila 

2020. godine. 

U nastavku sjednice prešlo se na usvajanje dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

1. Prijedlog Odluke o proglašenju 5. aprila za Dan mladih. 

 

Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o proglašenju 5. aprila za Dan mladih. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o proglašenju 5. aprila 

za Dan mladih. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

2. Prijedlog Odluke o pokretanju inicijative za preduzimanje mera radi stabilizacije elektro-

energetskog sistema u gradu Novom Pazaru. 

 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, predsedniku odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog o 

pokretanju inicijative za preduzimanje mera radi stabilizacije elektro-energetskog sistema u gradu 

Novom Pazaru. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, predlog Odluke o pokretanju inicijative 

za preduzimanje mera radi stabilizacije elektro-energetskog sistema u gradu Novom Pazaru. 



Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

3. Prijedlog Odluke o pokretanju inicijative i merama za pružanje pomoći privrednim 

subjektima u privatnom vlasništvu. 

 

Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog o 

pokretanju i merama za pružanje pomoći privrednim subjektima u privatnom vlasništvu. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o pokretanju inicijative 

i mjerama za pružanje pomoći privrednim subjektima u privatnom vlasništvu. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

4. Prijedlog Odluke o pokretanju inicijative za promenu, brisanje, unošenje novih i ispravku 

naziva naseljenih mesta i katastarskih opština na teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o pokretanju inicijative za promenu, brisanje, unošenje novih i ispravku naziva naseljenih 

mesta i katastarskih opština na teritoriji grada Novog Pazara. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o pokretanju inicijative 

za promjenu, brisanje, unošenje novih i ispravku naziva naseljenih mesta i katastarskih opština na 

teritoriji grada Novog Pazara. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

5. Prijedlog Odluke o obezbeđivanju uslova za adekvatno stomatološko zbrinjavanje lica sa 

posebnim potrebama. 

 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, dr Hanadi Hajdinović. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o obezbeđivanju uslova za adekvatno stomatološko zbrinjavanje lica sa posebnim 

potrebama. 



Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o obezbeđivanju uslova 

za adekvatno stomatološko zbrinjavanje lica sa posebnim potrebama. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

6. Prijedlog Odluke o javnom objavljivanju poslatih komentara na Nacrt prostornog Plana 

Republilke Srbije od 2021. do 2035. godine i Izvještaja o strateškoj proceni uticaja 

prostranog plana Republike Srbije od 2021. do 2035. godine na životnu sredinu. 

 

Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o o javnom objavljivanju poslatih komentara na Nacrt prostornog Plana Republilke 

Srbije od 2021. do 2035. godine i Izvještaja o strateškoj proceni uticaja prostranog plana 

Republike Srbije od 2021. do 2035. godine na životnu sredinu. 

 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o javnom 

objavljivanju poslatih komentara na Nacrt prostornog Plana Republilke Srbije od 2021. do 2035. 

godine i Izvještaja o strateškoj proceni uticaja prostranog plana Republike Serbije od 2021. do 

2035. godine na životnu sredinu. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

7. Prijedlog Odluke o pokretanju inicijative za utvrđivanje načina praznovanja bošnjačkih 

nacionalnih praznika. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Dinheti Pulić. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o pokretanju inicijative za utvrđivanje načina praznovanja bošnjačkih nacionalnih 

praznika. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o pokretanju inicijative 

za utvrđivanje načina praznovanja bošnjačkih nacionalnih praznika. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

8. Prijedlog Deklaracije o osudi nasilja nad narodom Palestine. 



 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Deklaracije o osudi nasilja nad narodom Palestine. 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Deklaracije o osudu nasilja nad 

narodom Palestine. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

9. Prijedlog Odluke o osnivanju Komisije za promjenu naziva ustanova čiji je osnivač grad 

Novi Pazar. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku 

predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o osnivanju Komisije za promjenu naziva ustanova čiji je osnivač grad Novi Pazar. 

 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o osnivanju Komisije 

za promjenu naziva ustanova čiji je osnivač grad Novi Pazar. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

10.  Prijedlog Odluke o dostavljanju izveštaja o sprovođenju odluka Skupštine grada Novog 

Pazara. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, dr. Hanadi Hajdinović. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o dostavljanju izveštaja o sprovođenju odluka Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o dostavljanju 

izveštaja o sprovođenju odluka Skupštine grada Novog Pazara. 

 



Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

11.  Prijedlog Odluke o pokretanju inicijative za formiranje Regionalne službe civilne zaštite. 

 

Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o o pokretanju inicijative za formiranje Regionalne službe civilne zaštite. 

 

Skupština grada (17 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o o pokretanju 

inicijative za formiranje Regionalne službe civilne zaštite. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

12. Prijedlog Odluke o preduzimanju mjera u cilju realizacije Odluke o organizaciji i 

funkcionisanju civilne zaštite i strukturi jedinica civilne zaštite na teritoriji grada Novog 

Pazara. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o preduzimanju mjera u cilju realizacije Odluke o organizaciji i funkcionisanju civilne 

zaštite i strukturi jedinica civilne zaštite na teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o preduzimanju mjera 

u cilju realizacije Odluke o organizaciji i funkcionisanju civilne zaštite i strukturi jedinica civilne 

zaštite na teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

13. Prijedlog Rezolucije o zločinima nad bošnjačkim narodom u Sandžaku. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Rezolucije o zločinima nad bošnjačkim narodom u Sandžaku. 



 

Skupština grada (16 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Rezolucije o zločinima nad 

bošnjačkim narodom u Sandžaku. 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

 

14. Prijedlog Odluke o osnivanju Komisije za utvrđivanje organizacije Gradskih uprava 

grada Novog Pazara. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, zamjeniku 

predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog 

Odluke o osnivanju Komisije za utvrđivanje organizacije Gradskih uprava grada Novog Pazara. 

 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o osnivanju Komisije 

za utvrđivanje organizacije Gradskih uprava grada Novog Pazara. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirović, za dopunu 

predloženog dnevnog reda, i to: 

 

15. Prijedlog Odluke o formiranju Komisije za utvrđivanje materijalne štete i službene i 

profesionalne odgovornosti usled ekspanzije nelegalne gradnje stambeno-poslovnih 

objekata na teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odborniku odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Admiru Muratoviću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o o formiranju Komisije za utvrđivanje 

materijalne štete i službene i profesionalne odgovornosti usled ekspanzije nelegalne gradnje 

stambeno poslovnih objekata na teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o formiranju Komisije 

za utvrđivanje materijalne štete i službene i profesionalne odgovornosti usled ekspanzije 

nelegalne gradnje stambeno poslovnih objekata na teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 



grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

 

16. Prijedlog Odluke o donošenju Rješenja o razrešenju Huseina Memića sa dužnosti 

direktora Kulturnog centra, Novi Pazar. 

 

Predsjedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, predsjedniku odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edinu Zećiroviću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o donošenju Rješenja o razrešenju Huseina 

Memića sa dužnosti direktora Kulturnog centra, Novi Pazar. 

 

Skupština grada (10 odbornika je glasalo „za“, 1 „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o donošenju Rješenja 

o razrešenju Huseina Memića sa dužnosti direktora Kulturnog centra, Novi Pazar. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

 

17. Prijedlog Odluke o razrešenju članova Saveta i Komisija Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odborniku odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Feridu Buliću. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o razrešenju članova Saveta i Komisija 

Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Skupština grada (13 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o razrešenju članova 

Saveta i Komisija Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirović, za dopunu 

predloženog dnevnog reda, i to: 

 

18. Prijedlog Odluke kojom se obavezuje grad Novi Pazar da u roku od 6 meseci izradi 

projektno-tehničku dokumentaciju i pribavi dozvolu za izgradnju osnovne škole u naselju 

Šutenovac. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odborniku odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Feridu Buliću. 



Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke kojom se obavezuje grad Novi Pazar da u 

roku od 6 meseci izradi projektno-tehničku dokumentaciju i pribavi dozvolu za izgradnju 

osnovne škole u naselju Šutenovac. 

 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, predlog Odluke kojom se obavezuje 

grad Novi Pazar da u roku od 6 meseci izradi projektno-tehničku dokumentaciju i pribavi 

dozvolu za izgradnju osnovne škole u naselju Šutenovac. 

  

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

 

19. Prijedlog Odluke kojom se obavezuje JKP „Parking servis“, Novi Pazar da parking kod 

Doma zdravlja u Novom Pazaru bude besplatan u trajanju od 120 minuta umjesto 

sadašnjih 30 minuta. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odborniku odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Misali Pramenković. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke kojom se obavezuje JKP „Parking servis“, 

Novi Pazar da parking kod Doma zdravlja u Novom Pazaru bude besplatan u trajanju od 120 

minuta umjesto sadašnjih 30 minuta. 

 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke kojom se obavezuje 

JKP „Parking servis“, Novi Pazar da parking kod Doma zdravlja u Novom Pazaru bude 

besplatan u trajanju od 120 minuta umjesto sadašnjih 30 minuta. 

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edina Zećirovića, za 

dopunu predloženog dnevnog reda, i to: 

 

20. Prijedlog Odluke o poništenju zakupa poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini na 

teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Predsjedavajuća je dala riječ ovlašćenom predstavniku predlagača, odborniku odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja “, Edinu Đerleku. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Edina Zećirovića, za dopunu 



predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o poništaju zakupa poljoprivrednog zemljišta u 

državnoj svojini na teritoriji grada Novog Pazara. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog za dopunu predloženog dnevnog reda, prijedlog Odluke o poništenju zakupa 

poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini na teritoriji grada Novog Pazara. 

 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 116. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara.  

 

Odbornik Edin Đerlek se javio za repliku.  

 

Predsjednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao prijedlog predsjednice odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković, za izmjenu predloženog dnevnog 

reda, i to: 

 Prijedlog da se tačke 1, 2. i 3. objedine u raspravi, a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 10, 11, 12, 13, 14. i 15. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 16. i 17. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 19, 20. i 21. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 22, 23, 24. i 25. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 26, 27, 28, 29, 30. i 31.objedine u raspravi a glasa pojedinačno 

 Prijedlog da se tačke 32. i 33. objedine u raspravi a glasa pojedinačno. 

 Prijedlog da se tačke 36. i 37.objedine u raspravi a glasa pojedinačno. 

 Prijedlog da se tačke 40, 41, 42, 43, 44, 45. i 46. objedine u raspravi a glasa 

pojedinačno. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsednice odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković za izmenu predloženog dnevnog 

reda.  

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala „za“, 10 „protiv“ i 

„uzdržanih“ nije bilo ) usvojila prijedlog za izmenu predloženog dnevnog reda i to: 

 Prijedlog da se tačke 1, 2. i 3. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 10, 11, 12, 13, 14. i 15. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 16. i 17. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 19, 20. i 21. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 



 Prijedlog da se tačke 22, 23, 24. i 25. objedine u raspravi a glasa pojedinačno; 

 Prijedlog da se tačke 26, 27, 28, 29, 30. i 31.objedine u raspravi a glasa pojedinačno 

 Prijedlog da se tačke 32. i 33. objedine u raspravi a glasa pojedinačno. 

 Prijedlog da se tačke 36. i 37.objedine u raspravi a glasa pojedinačno. 

 Prijedlog da se tačke 40, 41, 42, 43, 44, 45. i 46. objedine u raspravi a glasa 

pojedinačno. 

Predsjednik odboričke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović, javio se za povredu Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić, predložio je 

povlačenje tačaka iz predloženog dnevnog reda, i to : 

Prijedlog o povlačenju tačaka 8, 9. i 39. iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog zamjenika predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emira Ašćerića za povlačenje tačke 8. iz predloženog 

dnevnog reda. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo ) nije 

usvojila prijedlog da se tačka 8. povuče iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog zamjenika predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emira Ašćerića za povlačenje tačke 9. iz predloženog 

dnevnog reda. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo ) nije 

usvojila prijedlog da se tačka 9. povuče iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog zamjenika predsjednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emira Ašćerića za povlačenje tačke 39. iz predloženog 

dnevnog reda. 

Skupština grada (14 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo ) nije 

usvojila prijedlog da se tačka 39. povuče iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, predložio je 

povlačenje tačke dnevnog reda, i to : 

- Prijedlog o povlačenju tačke 5. iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja za povlačenje tačke 5. iz predloženog dnevnog reda. 

Skupština grada (15 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo ) nije 

usvojila prijedlog da se tačka 5. povuče iz predloženog dnevnog reda. 



Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnikao radu Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Odbornik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Nafilj Sejdović je predložio povlačenje 

tačaka iz predloženog dnevnog reda, i to : 

- Prijedlog o povlačenju tačaka 10, 11. i 13. iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog odbornika odborničke grupe 

„SDA Sandžaka“, Nafilja Sejdovića za povlačenje tačaka iz predloženog dnevnog reda, prijedlog 

o povlačenju tačaka 10, 11. i 13. iz predloženog dnevnog reda. 

Skupština grada (12 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo ) nije 

usvojila prijedlog da se tačke 10, 11. i 13. povuku iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović je predložio povlačenje tačaka iz predloženog dnevnog reda, i to : 

- Prijedlog o povlačenju tačaka 1, 2, 3, 19, 20. i 21. iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje prijedlog predsjednika odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Edina Zećirovića za 

povlačenje tačaka iz predloženog dnevnog reda, prijedlog o povlačenju tačaka 1, 2, 3, 19, 20. i 21. 

iz predloženog dnevnog reda. 

Skupština grada (9 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila prijedlog o povlačenju tačaka 1, 2, 3, 19, 20. i 21.  iz predloženog dnevnog reda. 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, reklamirao je povredu 

člana 116. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

Odbornik Ferid Bulić, reklamirao je povredu članova 104. i 109. Poslovnika o radu 

Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsjedavajuća je pozvala odbornike da se izjasne o primedbi odbornika Ferida Bulića da 

je došlo do povrede članova 104. i 109. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

Skupština grada nije (10 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) 

usvojila primjedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do povrede članova 104. i 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

Odbornik Sead Redžović je predložio povlačenje tačaka iz predloženog dnevnog reda, i to: 

- Prijedlog o povlačenju tačke 16. iz predloženog dnevnog reda. 

Skupština grada (10 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo ) nije 

usvojila prijedlog o povlačenju tačke 16. iz predloženog dnevnog reda. 



Odbornik Jonuz Džanković, reklamirao je povredu Poslovnika o radu Skupštine grada 

Novog Pazara. 

 

Predsjednica Skupštine grada Novog Pazara je stavila na glasanje dnevni red u celini, sa 

usvojenim izmenama i dopunama. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“, 5 „protiv“ i 

„uzdržanih“ nije bilo) usvojila dnevni red u celini.  

  DNEVNI RED 

1. Prijedlog Odluke o donošenju izmena i dopuna plana generalne regulacije za deo centra 

naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja Novopazarska banja, 

naselja: Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, Svojbor, Jaklja, 

naselje oko Gazilara, delove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje 

Ćeremidžinica i deo naselja Šutenovac za potes dijela naselja Šutenovac; 

2. Prijedlog Rešenja o ispravci greške u planu generalne regulacije dijela centra naseljenog 

mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja u zoni zaštite Đurđevih stupova i 

Petrove crkve, dijelove naselja Semenjača, Stražište, naselja Deževski put, Postenje, 

Petrovića Lug i zaštićeno područje Gradine; 

3. Prijedlog Rešenja o ispravci greške u planu generalne regulacije dela centra naseljenog 

mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja Jošanica, Stara čaršija, Park, naselje 

iznad Parka, Jermiše, Hadžet, delovi naselja Varevo, Paralovo, Mur, Šutenovac, naselja 

Rasadnik i Čair; 

4. Prijedlog Operativnog plana odbrane od poplava na vodama II reda za grad Novi Pazar 

za 2021. godinu; 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju sporazuma o saradnji u oblasti smanjenja rizika od 

katastrofa i poslova razvoja civilne zaštite gradova i opština u slivu Zapadne Morave; 

6. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim komunalnim taksama; 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o naknadama za korišćenje javnih površina; 

8. Prijedlog Odluke o naknadama za korišćenje javnih puteva i javnih površina na teritoriji 

grada Novog Pazara;  

9. Prijedlog Odluke o uslovima ozakonjenja objekata izgrađenih na površinama javne 

namene ili na površinama planiranim za javnu namenu; 

10. Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JP „Zavod za urbanizam grada Novog 

Pazara“, za 2020. godinu;  

11. Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JP za uređivanje građevinskog zemljišta 

„Novi Pazar“, za 2020. godinu;  

12. Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar, 

za 2020. godinu;  



13. Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar, za 

2020. godinu;  

14. Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Gradska čistoća“ Novi Pazar, za 

2020. godinu;  

15. Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Parking servis“ Novi Pazar, za 2020. 

godinu; 

16. Prijedlog Godišnjeg programa zaštite, uređenja i korišćenja poljoprivrednog zemljišta 

grada Novog Pazara za 2021. godinu; 

17. Prijedlog Odluke o određivanju nadležnog organa za spovođenje postupka davanja u 

zakup poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini na teritoriji grada Novog Pazara; 

18. Prijedlog Odluke o organizaciji gradskih uprava grada Novog Pazara;  

19. Prijedlog Odluke o završnom računu budžeta grada Novog Pazara za 2019. godinu; 

20. Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja nezavisnog revizora o završnom računu budžeta 

grada Novog Pazara za 2019. godinu; 

21. Prijedlog Odluke o eksternoj reviziji završnog računa budžeta grada Novog Pazara za 

2020. godinu; 

22. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja objekta - poslovnog prostora na 

kat. parceli br. 3195/1 KO Novi Pazar, celina 1 i celina 2; 

23. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja posebnih delova objekta-

poslovnog prostora, na kat. parceli br. 3195/1 KO Novi Pazar; 

24. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja nepokretnosti-objekta i zemljišta 

izgrađenog na kat. parceli br. 725 KO Novi Pazar; 

25. Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja građevinskog zemljišta 

investitorima za izgradnju stambenih i stambeno-poslovnih objekata, označenog kao kat. 

parcela br. 8357/2 KO Novi Pazar; 

26. Prijedlog Odluke o izboru predsednika, zamjenika predsjednika i članova Saveta za 

nadzor i kontrolu ostvarivanja prava i sloboda Bošnjaka; 

27. Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Saveta za 

zapošljavanje; 

28. Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Savjeta za 

razvoj grada; 

29. Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Savjeta za 

zaštitu lokalne samouprave; 

30. Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Savjeta za 

mlade; 

31. Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova Korisničkog 

savjeta javnih službi; 

32. Prijedlog Rešenja o imenovanju članova Školskog odbora OŠ „Halifa bin Zaid Al 



Nahjan“ Novi Pazar;  

33. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova školskog odbora OŠ „Avdo Međedović“ Novi 

Pazar; 

34. Prijedlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana upravnog odbora Turističke 

organizacije Novi Pazar; 

35. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova upravnog odbora istorijskog arhiva „Ras“ Novi 

Pazar;  

36. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova upravnog odbora Narodne biblioteke „Dositej 

Obradović“ Novi Pazar;  

37. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Nadzornog odbora Narodne biblioteke 

„Dositej Obradović“ Novi Pazar; 

38. Prijedlog Rješenja o imenovanju direktora Centra za socijalni rad Novi Pazar; 

39. Prijedlog Rješenja o obrazovanju Komisije za sprovođenje konkursa za imenovanje 

direktora; 

40. Prijedlog Rješenja o otuđenju Mirsadu i Suadu Hasanoviću iz Novog Pazara, uz 

naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara 

od 75/230 na kat. parceli br. 8505/5 KO Novi Pazar; 

41. Prijedlog Rešenja o otuđenju Đerlek Ramizu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 12/323 na kat. 

parceli br. 4141/1 KO Novi Pazar, na potesu ul. Cetijska; 

42. Prijedlog Rješenja o otuđenju Harunu Bihorcu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 2348/2 KO Lukare, označenog kao 

suvlasnički udio grada Novog Pazara od 138/2018 KO Lukare; 

43. Prijedlog Rješenja o otuđenju Bajraktarević Ahmetu iz Novog Pazara, uz naknadu, 

neposrednom pogodbom, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udio 

grada Novog Pazara od 106/8154 na kat. parceli br. 11285 na potesu ul. „Mihajla 

Pupina“; 

44. Prijedlog Rješenja o otuđenju Senadi Balić iz Novog Pazara, uz naknadu, neposrednom 

pogodbom, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udeo grada Novog 

Pazara od 13/102 na kat. parceli br. 10123 na potesu „ul. Svetozara Markovića“; 

45. Prijedlog Rješenja o otuđenju Kecap Hadžu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 1612 KO Novi Pazar i to suvlasnički udio 

grada od 41/364; 

46. Prijedlog Rješenja o otuđenju Šehović Mirzetu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 2483 KO Novi Pazar, označeno kao javna 

svojina grada Novog Pazara sa obimom udela 1/1 KO Novi Pazara; 

47. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata člana Gradskog vijeća grada Novog 

Pazara;  

48. Izbor člana Gradskog vijeća grada Novog Pazara; 



49. Izbor članova Savjeta za međunacionalne odnose; 

50. Odbornička pitanja. 

 

Predsjednica Skupštine grada Novog Pazara je predložila pauzu u trajanju od 45 minuta. 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sjednicu u 13:54 časova, nakon čega je pozvala  

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajuća je konstatovala, na osnovu izveštaja sekretara Skupštine, da sjednici 

prisustvuje 35 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda su uzeli Enis Zeković, izvestilac 

iz Odeljenja za urbanizam i izgradnju, Gradske uprave za izvorne i povjerene posove grada 

Novog Pazara, predsjednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar  – Rasim Ljajić“, Senada 

Leković, predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović, zamjenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir 

Ašćerić kao i odbornici Ferid Bulić, Banina Muderizović, Amela Lukač Zoranić i Jonuz 

Džanković.  

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioce za završnu riječ. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila objedinjene tačke na pojedinačno glasanje.  

 Prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna plana 

generalne regulacije za dio centra naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselje 

Novopazarska banja, naselja: Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, 

Svojbor, Jaklja, naselje oko Gazilara, delove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje 

Ćeremidžinica i dio naselja Šutenovac za potes dela naselja Šutenovac. 

Skupština grada je većinom glasova (33 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” nije bilo i                       

,,uzdržanih” 2) usvojila prijedlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna plana generalne 

regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselje 

Novopazarska banja, naselja: Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, 

Svojbor, Jaklja, naselje oko Gazilara, delove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje 

Ćeremidžinica i dio naselja Šutenovac za potes dela naselja Šutenovac. 

 Druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o ispravci greške u planu generalne 

regulacije dijela centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja u zoni 

zaštite Đurđevih stupova i Petrove crkve, dijelove naselja Semenjača, Stražište, naselja 

Deževski put, Postenje, Petrovića Lug i zaštićeno područje Gradine. 

 Skupština grada je većinom glasova (33 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” nije bilo i                      

,,uzdržanih” 2) usvojila prijedlog Rešenja o ispravci greške u planu generalne regulacije dela 

centra naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja u zoni zaštite Đurđevih 

stupova i Petrove crkve, delove naselja Semenjača, Stražište, naselja Deževski put, Postenje, 

Petrovića Lug i zaštićeno područje Gradine. 

 Treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Rešenja o ispravci greške u planu generalne 



regulacije dijela centra naseljenog mesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja Jošanica, 

Stara čaršija, Park, naselje iznad Parka, Jermiše, Hadžet, delovi naselja Varevo, Paralovo, 

Mur, Šutenovac, naselja Rasadnik i Čair; 

 Skupština grada je većinom glasova (33 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” nije bilo i                      

,,uzdržanih” 2) usvojila prijedlog Rješenja o ispravci greške u planu generalne regulacije 

dijela centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata naselja Jošanica, Stara 

čaršija, Park, naselje iznad Parka, Jermiše, Hadžet, dijelovi naselja Varevo, Paralovo, Mur, 

Šutenovac, naselja Rasadnik i Čair. 

 Četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Operativnog plana odbrane od poplava na 

vodama II reda za grad Novi Pazar za 2021. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ predstavniku predlagača Ismailu Dupljaku, rukovodiocu u 

Odjeljenju za vanredne situacije i poslove saobraćaja, Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić, zamjenik 

predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Elvir Eminbegović i 

odbornici Edin Đerlek, Sead Redžović, Irfan Međedović, Ferid Bulić, Misala Pramenković, 

Ramiz Župić i Kasim Zoranić.  

 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj reklamirao je povredu 

člana 116. stav 1. i 2. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara.  

Odbornica Amela Lukač-Zoranić reklamirala je povredu člana 115. Poslovnika o radu 

Skupštine grada Novog Pazara.  

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioca za završnu riječ. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje četvrtu tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, 8 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Operativnog plana odbrane od poplava na vodama II 

reda za grad Novi Pazar za 2021. godinu. 

 Peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju sporazuma o saradnji u 

oblasti smanjenja rizika od katastrofa i poslova razvoja civilne zaštite gradova i opština u 

slivu Zapadne Morave. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ predstavniku predlagača Ismailu Dupljaku, rukovodiocu 

Odjeljenja za vanredne situacije i poslove odbrane, Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara. 

 



Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj, predsednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović i odbornici Sead Redžović, Ramiz Župić i Amela Lukač-Zoranić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioca za završnu riječ. 

Predsjednica Skupštine grada je stavila na glasanje petu tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, 11 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju sporazuma o saradnji u oblasti 

smanjenja rizika od katastrofa i poslova razvoja civilne zaštite gradova i opština u slivu 

Zapadne Morave. 

 Šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

lokalnim komunalnim taksama. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ predstavniku predlagača Mirzi Bojadžiću, načelniku Gradske 

uprave za naplatu javnih prihoda grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi je uzeo predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – 

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

stavila na glasanje šestu tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim 

komunalnim taksama. 

 Sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

naknadama za korišćenje javnih površina. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ predstavniku predlagača Mirzi Bojadžiću, načelniku Gradske 

uprave za naplatu javnih prihoda grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Jonuz Džanković i Ferid Bulić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

stavila na glasanje sedmu tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”,“protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o naknadama za 

korišćenje javnih površina. 

 Osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o naknadama za korišćenje javnih 



puteva i javnih površina na teritoriji grada Novog Pazara.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ predstavniku predlagača Muju Šaćiroviću, direktoru JP za 

uređivanje građevinskog zemljišta „Novi Pazar“.  

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – 

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA 

Sandžaka“, Emir Ašćerić i odbornica Jasmina Nikšić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioca za završnu riječ. 

Predsjedavajuća je stavila na glasanje osmu tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, 7 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o naknadama za korišćenje javnih puteva i 

javnih površina na teritoriji grada Novog Pazara. 

Predsjednica Skupština grada Novog Pazara je predložila pauzu u trajanju od 45 minuta. 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sjednicu u 18:14 časova, nakon čega je pozvala  

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajuća je konstatovala, na osnovu izvještaja zamjenika sekretara Skupštine, da 

sednici prisustvuju 32 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

 Deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o uslovima ozakonjenja objekata 

izgrađenih na površinama javne namene ili na površinama planiranim za javnu namenu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ predstavniku predlagača Nihatu Crnovršaninu, rukovodiocu 

Odeljenja za urbanizam i izgradnju, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog 

Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim 

Ljajić“, Senada Leković, predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka 

pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić i odbornici 

Admir Muratović, Muamer Bačevac, Ferid Bulić, Mirza Bektović i Jonuz Džanković. 

 

Predsjednik odboničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, reklamirao je povredu 

člana 116. stav 1. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 115. i člana 116. stav 1. Poslovnika o 

radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 



Predsjednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senada Leković je 

reklamirala povredu člana 116. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu 

Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Ahmedin Škrijelj i odbornik Admir 

Muratović, iznijeli su stav odborničke grupe po pitanju tačke dnevnog rada. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioca za završnu riječ. 

Predsjedavajuća je stavila na glasanje devetu tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, 10 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o uslovima ozakonjenja objekata izgrađenih 

na površinama javne namene ili na površinama planiranim za javnu namenu. 

Predsjednica Skupštine grada je pozvala izvjestioce po objedinjenim tačkama dnevnog 

reda, direktore ili predstavnike javnih preduzeće, da nakon zaključenja rasprave po 

objedinjenim tačkama dnevnog reda, odgovore na sva pitanja u vezi sa izveštajima, a koja 

budu postavljena tokom rasprave.  

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda su uzeli predsjednik 

odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, 

odbornici Jasmina Nikšić, Misala Pramenković, Edin Đerlek, Admir Muratović, Nafilj Sejdović, 

Ferid Bulć, Dinheta Pulić i Sead Redžović. 

  

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioce za završnu riječ. 

 Završnu riječ kao i odgovore na postavljena pitanja su davali direktor JP „Zavod za 

urbanizam grada Novog Pazara“, Enes Škrijelj, direktor JP za uređivanje građevinskog zemljišta 

„Novi Pazar“, Mujo Šaćirović, direktor JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar, Gradimir 

Neljković, direktor JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar, Vladimir Marinković, direktor JKP 

„Gradska čistoća“ Novi Pazar, Armin Mehović i direktor JKP „Parking servis“ Novi Pazar, Emir 

Spica. 

 

  Odbornik Ferid Bulić je zatražio riječ i zahtevao da njegovo izlaganje uđi u zapisnik, 

ističući „da mu od strane predsjednice Skupštine grada, nije omogućeno da ostvari svoje pravo 

da reklamira povredu Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara“. 

 

Predsjednica Skupštine grada je stavila objedinjene tačke na pojedinačno glasanje.  

 Deseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JP „Zavod 

za urbanizam grada Novog Pazara“, za 2020. godinu.  

  Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JP „Zavod za 



urbanizam grada Novog Pazara“, za 2020. godinu. 

 Jedanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JP 

za uređivanje građevinskog zemljišta „Novi Pazar“, za 2020. godinu.  

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JP za uređivanje 

građevinskog zemljišta „Novi Pazar“, za 2020. godinu. 

 Dvanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP 

„Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar, za 2020. godinu.  

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Vodovod i 

kanalizacija“ Novi Pazar, za 2020. godinu.  

 Trinaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP 

„Gradska toplana“ Novi Pazar, za 2020. godinu.  

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Vodovod i 

kanalizacija“ Novi Pazar, za 2020. godinu.  

 Četrnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP 

„Gradska čistoća“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Gradska 

čistoća“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

 Petnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP 

„Parking servis“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izveštaja o radu JKP „Parking 

servis“ Novi Pazar, za 2020. godinu. 

 Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 16. i 17. 

odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu 

po objedinjenim tačkama dnevnog reda i dala riječ izvjestiocu Rastku Arsenijeviću, rukovodiocu 

Odeljenja za privredu, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – 

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, 

Ahmedin Škrijelj i odbornik Edin Đerlek. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioca za završnu riječ. 

  Zamjenik predsjednika Skupštine grada je preuzeo predsjedavanje sjednicom.  

 Predsjedavajući Skupštine grada je stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje.  

 Šesnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Godišnjeg programa zaštite, uređenja i 



korišćenja poljoprivrednog zemljišta grada Novog Pazara za 2021. godinu. 

 Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika je glasalo ,,za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Godišnjeg programa zaštite, uređenja i korišćenja 

poljoprivrednog zemljišta grada Novog Pazara za 2021. godinu. 

 Sedamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o određivanju nadležnog 

organa za spovođenje postupka davanja u zakup poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini 

na teritoriji grada Novog Pazara. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Godišnjeg programa zaštite, uređenja i korišćenja 

poljoprivrednog zemljišta grada Novog Pazara za 2021. godinu. 

Predsjednica Skupštine grada Novog Pazara je predložila pauzu i nastavak sjednice 

sledećeg dana u 10 časova. 

Predsjednica Skupštine grada je nastavila sjednicu 18. maja 2021. godine u 10:00 časova, 

nakon čega je pozvala sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma 

za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajuća je konstatovala, na osnovu izvještaja zamjenika sekretara Skupštine, da 

sjednici prisustvuje 31 odbornik i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

 Osamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o organizaciji gradskih uprava 

grada Novog Pazara.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine grada je otvorila raspravu po navedenoj 

tački dnevnog reda i dala riječ predstavniku predlagača Mirku Drmaniću, zamjeniku načelnika 

Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara. 

 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

Poslovnika o  radu Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 115. i člana 116. Poslovnika o radu 

Skupštine grada Novog Pazara 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Elvir 

Eminbegović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu Poslovnika o radu Skupštine grada 

Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj, predsjednika odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir 

Ašćerić kao i odbornici Admir Muratović, Sadika Džanković i Vahidin Melajac. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioca za završnu riječ. 

Predsjedavajuća je stavila na glasanje 18. tačku dnevnog reda. 



 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”,“protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o organizaciji gradskih uprava grada Novog 

Pazara. 

Predsjednica Skupštine grada je nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim 

tačkama dnevnog reda 19, 20. i 21. odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, dala riječ 

izvjestiocu po objedinjenim tačkama dnevnog reda, Senadu Melajcu, šefu Odseka za budžet 

Odeljenja za finansije, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda 19, 20. i 21. su uzeli predsednik 

odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, 

zamenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić kao i odbornici Admir 

Muratović i Jasmina Nikšić.  

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

pozvala izvjestioca za završnu riječ. 

 Predsjednica Skupštine grada je stavila objedinjene tačke 19, 20. i 21. na pojedinačno 

glasanje.  

 Devetnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o završnom računu budžeta grada 

Novog Pazara za 2019. godinu. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o završnom računu budžeta grada Novog Pazara 

za 2019. godinu. 

 Dvadeseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja nezavisnog 

revizora o završnom računu budžeta grada Novog Pazara za 2019. godinu. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju Izveštaja nezavisnog revizora o 

završnom računu budžeta grada Novog Pazara za 2019. Godinu. 

 Dvadeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o eksternoj reviziji završnog 

računa budžeta grada Novog Pazara za 2020. godinu. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o eksternoj reviziji završnog računa budžeta 

grada Novog Pazara za 2020. godinu. 

 Zamjenik predsjednika Skupštine grada je preuzeo predsjedavanje sjednicom.  

 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je nakon konstatacije da je materijal po 

objedinjenim tačkama dnevnog reda 22, 23, 24. i 25. odbornicima dostavljen uz poziv za 

sjednicu, dala riječ izvjestiocu po objedinjenim tačkama dnevnog reda, Pembi Džanković, šefu 

Odsjeka u Odjeljenju za imovinsko-pravne poslove, Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara. 

 Ovlašćeni predstavnik predlagača je predložio amandman na prijedloge odluka iz tačaka 

22, 23. i 24. i to da se u članu 3. navedenih prijedloga Odluka odredi sastav Komisije o 

raspolaganju ili pribavlјanju nepokretnosti u javnu svojinu i to: Esad Mahmutović-predsjednik, 

Mirsad Jusufović, Irma Binjoš, Pemba Džanković i Besar Hadžić. 



Shodno članu 146. stav 2. amandmani koje je podnio ovlašćeni predstavnik predlagača 

postaju sastavni dio prijedloga i o njima se Skupština posebno ne izjašnjava.  

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda 22, 23, 24. i 25. su uzeli član 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara Fevzija Murić, predsjednik odborničke grupe „Akademik 

Muamer Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, predsjednik odborničke grupe 

„SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, 

Emir Ašćerić kao i odbornici  Sadika Džanković, Sead Redžović i Nafilj Sejdović. 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 120. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, tražio je od Odsjeka za 

skupštinske poslove, Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara da 

njegovo izlaganje povodom tačke dnevnog reda, bude sastavni dio zapisnika i to „da se na prvoj 

narednoj sjednici Skupštine grada dostavi spisak kojom imovinom grad Novi Pazar raspolaže 

(lokali, poslovni objekti), šta se namerava učiniti sa tom imovinom i u kakvom je trenutnom 

statusu ista“. 

Predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“, Edin Zećirović, izneo je stav odborničke grupe. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjedavajući je zaključio raspravu i pozvao 

izvjestioca za završnu riječ. 

 Zamjenik predjsednika Skupštine grada je stavio objedinjene tačke na pojedinačno 

glasanje.  

 Dvadeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog 

nadmetanja objekta - poslovnog prostora na kat. parceli br. 3195/1 KO Novi Pazar, celina 1 i 

celina 2. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja objekta 

- poslovnog prostora na kat. parceli br. 3195/1 KO Novi Pazar, celina 1 i celina 2.  

 Dvadeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog 

nadmetanja posebnih delova objekta-poslovnog prostora, na kat. parceli br. 3195/1 KO Novi 

Pazar. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 5 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja 

posebnih delova objekta-poslovnog prostora, na kat. parceli br. 3195/1 KO Novi Pazar. 

 Dvadeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog 

nadmetanja nepokretnosti-objekta i zemljišta izgrađenog na kat. parceli br. 725 KO Novi 

Pazar. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 4 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja 

nepokretnosti-objekta i zemljišta izgrađenog na kat. parceli br. 725 KO Novi Pazar. 

 Dvadeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog 



nadmetanja građevinskog zemljišta investitorima za izgradnju stambenih i stambeno-

poslovnih objekata, označenog kao kat. parcela br. 8357/2 KO Novi Pazar. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 4 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o otuđenju putem javnog nadmetanja 

građevinskog zemljišta investitorima za izgradnju stambenih i stambeno-poslovnih objekata, 

označenog kao kat. parcela br. 8357/2 KO Novi Pazar. 

 Predsedavajući je, nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama 

dnevnog reda 26, 27, 28, 29, 30. i 31. odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, otvorio 

raspravu.   

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda je uzeo predsjednik 

odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine je zaključio 

raspravu i stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 Dvadeset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika 

predsjednika i članova Savjeta za nadzor i kontrolu ostvarivanja prava i sloboda Bošnjaka. 

 Skupština grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izboru predsednika, zamenika predsednika i članova 

Savjeta za nadzor i kontrolu ostvarivanja prava i sloboda Bošnjaka. 

 Dvadeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, 

zamjenika predsjednika i članova Savjeta za zapošljavanje. 

 Skupština grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova 

Savjeta za zapošljavanje. 

 Dvadeset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika 

predsjednika i članova Savjeta za razvoj grada. 

 Skupština grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova 

Savjeta za razvoj grada. 

 Dvadeset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, 

zamjenika predsjednika i članova Savjeta za zaštitu lokalne samouprave. 

 Skupština grada je većinom glasova (33 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i članova 

Savjeta za zaštitu lokalne samouprave. 

 Trideseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika 

predsjednika i članova Savjeta za mlade; 

 Skupština grada je većinom glasova (33 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika 

predsjednika i članova Savjeta za mlade. 

 Trideset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika 



predsjednika i članova Korisničkog savjeta javnih službi. 

 Skupština grada je većinom glasova (34 odbornika su glasala ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izboru predsjednika, zamjenika predsjednika i 

članova Korisničkog savjeta javnih službi. 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada Novog Pazara je predložio pauzu i nastavak 

sjednice u 14,00 časova. 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je nastavio sjednicu, nakon čega je pozvao 

sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući je konstatovao, na osnovu izvještaja zamjenika sekretara Skupštine, da 

sjednici prisustvuje 27 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući je, nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog 

reda 32. i 33. odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, otvorio raspravu. 

Kako se niko nije javio za riječ, po objedinjenim tačkama dnevnog reda, zamjenik 

predsjednika Skupštine grada je stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

Trideset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju članova 

školskog odbora OŠ „Halifa bin Zaid Al Nahjan“ Novi Pazar.  

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju članova školskog odbora OŠ 

„Halifa bin Zaid Al Nahjan“ Novi Pazar.  

 Trideset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju članova 

školskog odbora OŠ „Avdo Međedović“ Novi Pazar;  

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju članova školskog odbora OŠ 

„Avdo Međedović“ Novi Pazar. 

 Trideset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju 

člana Upravnog odbora Turističke organizacije Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsednika je otvorio raspravu po 34. tački dnevnog 

reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je stavio na 

glasanje trideset četvrtu tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrešenju i imenovanju člana Upravnog 

odbora Turističke organizacije Novi Pazar. 

 Trideset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog 

odbora istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar. 



Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika je otvorio raspravu po 35. tački dnevnog 

reda. 

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i stavio na glasanje trideset petu tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora 

istorijskog arhiva „Ras“ Novi Pazar. 

 Trideset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju članova 

Upravnog odbora Narodne biblioteke „Dositej Obradović“ Novi Pazar.  

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika Skupštine grada je otvorio raspravu po 

navedenoj tački dnevnog reda. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin 

Škrijelj, predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde  i 

pomirenja“ Edin Zećirović, zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – 

Rasim Ljajić“, Elvir Eminbegović, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, 

Emir Ašćerić kao i odbornici Edin Đerlek i Admir Muratović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i stavio na glasanje trideset šestu tačku dnevnog reda sa izmjenom da umjesto 

predloženog kandidata u materijalu za člana Upravnog odbora Zorana Jeremića, bude kandidat 

predložen od strane odborničke grupe “Aleksandar Vučić, Ivica Dačić-Za našu decu” Aleksandra 

Nešković. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Narodne biblioteke 

„Dositej Obradović“ Novi Pazar. 

 Trideset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju članova 

Nadzornog odbora Narodne biblioteke „Dositej Obradović“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, zamjenik predsjednika je otvorio raspravu po trideset sedmoj 

tački dnevnog reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i stavio na glasanje 37. tačku dnevnog reda. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o imenovanju članova Nadzornog odbora Narodne 

biblioteke „Dositej Obradović“ Novi Pazar. 

 Trideset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju direktora Centra 

za socijalni rad Novi Pazar. 



Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu i dao riječ Emini Koničanin, 

izvjestiocu iz Centra za socijalni rad Novi Pazar. 

 Predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, reklamirao je 

povredu člana 129. Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić-

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović i odbornici Admir Muratović, Ramiz Župić i Jasmina 

Nikšić.  

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i pozvao izvjestioca za završnu riječ. 

 Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, 3 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rešenja o imenovanju direktora Centra za socijalni 

rad Novi Pazar. 

 Trideset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o obrazovanju Komisije za 

sprovođenje konkursa za imenovanje direktora. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po trideset devetoj tački 

dnevnog reda i dao riječ članu Gradskog vijeća grada Novog Pazara Fevziji Muriću.  

 Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke „Akademik Muamer Zukorlić - 

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA 

Sandžaka“, Emir Ašćerić kao i odbornik Admir Muratović.  

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i pozvao izvjestioca za završnu riječ. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, 6 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o obrazovanju Komisije za sprovođenje 

konkursa za imenovanje direktora. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 40, 41, 42, 43 

44, 45. i 46. odbornicima dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu i 

pozvao izvestioca Pembu Džanković, šefa u Odjeljenju za imovinsko-pravne poslove, Gradske 

uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda je uzeo predsjednik odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović. 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada Novog Pazara je predložio pauzu i nastavak 

sjednice u 15,40 časova. 

Zamjenik predsjednika Skupštine grada je nastavio sjednicu, nakon čega je pozvao 

zamjenika sekretara Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i 

odlučivanje. 

Predsjedavajući je konstatovao, na osnovu izveštaja zamenika sekretara Skupštine, da 

sjednici prisustvuju 34 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 



Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje.  

 Četrdeseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Mirsadu i Suadu 

Hasanoviću iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički 

udeo grada Novog Pazara od 75/230 na kat. parceli br. 8505/5 KO Novi Pazar. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Mirsadu i Suadu Hasanoviću iz 

Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udeo grada 

Novog Pazara od 75/230 na kat. parceli br. 8505/5 KO Novi Pazar. 

 Četrdeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Đerlek Ramizu iz 

Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udeo grada 

Novog Pazara od 12/323 na kat. parceli br. 4141/1 KO Novi Pazar, na potesu ul. Cetijska. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Đerlek Ramizu iz Novog Pazara, 

uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udeo grada Novog Pazara 

od 12/323 na kat. parceli br. 4141/1 KO Novi Pazar, na potesu ul. Cetijska. 

 Četrdeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Harunu 

Bihorcu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao kat. parcela 

br. 2348/2 KO Lukare, označenog kao suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 138/2018 KO 

Lukare. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Harunu Bihorcu iz Novog 

Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 2348/2 KO 

Lukare, označenog kao suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 138/2018 KO Lukare. 

 Četrdeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Bajraktarević 

Ahmetu iz Novog Pazara, uz naknadu, neposrednom pogodbom, zemljišta u javnoj svojini 

označenog kao suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 106/8154 na kat. parceli br. 11285 na 

potesu ul. „Mihajla Pupina“. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Bajraktarević Ahmetu iz Novog 

Pazara, uz naknadu, neposrednom pogodbom, zemljišta u javnoj svojini označenog kao 

suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 106/8154 na kat. parceli br. 11285 na potesu ul. 

„Mihajla Pupina“. 

 Četrdeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Senadi Balić iz 

Novog Pazara, uz naknadu, neposrednom pogodbom, zemljišta u javnoj svojini označenog kao 

suvlasnički udeo grada Novog Pazara od 13/102 na kat. parceli br. 10123 na potesu „ul. 

Svetozara Markovića“. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Senadi Balić iz Novog Pazara, uz 

naknadu, neposrednom pogodbom, zemljišta u javnoj svojini označenog kao suvlasnički udeo 

grada Novog Pazara od 13/102 na kat. parceli br. 10123 na potesu „ul. Svetozara Markovića“. 



 Četrdeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Kecap Hadžu iz 

Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 1612 KO 

Novi Pazar i to suvlasnički udeo grada od 41/364. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Kecap Hadžu iz Novog Pazara, uz 

naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 1612 KO Novi Pazar i to 

suvlasnički udeo grada od 41/364. 

 Četrdeset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Šehović Mirzetu iz 

Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 2483 KO 

Novi Pazar, označeno kao javna svojina grada Novog Pazara sa obimom udela 1/1 KO Novi 

Pazara. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Šehović Mirzetu iz Novog 

Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini označenog kao kat. parcela br. 2483 KO Novi 

Pazar, označeno kao javna svojina grada Novog Pazara sa obimom udela 1/1 KO Novi Pazara. 

 Četrdeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rejšenja o utvrđivanju prestanka 

mandata člana Gradskog vijeća grada Novog Pazara;  

 Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po četvrtoj sedmoj tački 

dnevnog reda.  

 Učešće u raspravi su uzeli zamjenik predsjednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, 

Emir Ašćerić kao i odbornik Admir Muratović. 

 Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i stavio četrdeset sedmu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka mandata člana 

Gradskog vijeća grada Novog Pazara. 

 Četrdeset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prestanka 

mandata člana Gradskog vijeća grada Novog Pazara.  

 Sekretar Skupštine je pozvao po jednog odbornika iz odborničke grupe „Evropski Novi 

Pazar-Rasim Ljajić“ i stranke SPP da pomažu predsjedavajućem u sprovođenju tajnog glasanja. 

 Zamjenik predsednika Skupštine grada je pozvao sekretara Skupštine, predstavnika 

odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“, Elvira Eminbegovića i predstavnika 

odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić-Stranka pravde i pomirenja“, odbornika Edina 

Đerleka, da utvrde ispunjenost uslova za tajno glasanje. 

 Utvrđeno je da je odštampano 47 glasačkih listića, koji su overeni pečatom „Skupštine 

grada Novog Pazara“. 

 Nakon toga se pristupilo tajnom glasanju za izbor člana Gradskog vijeća grada Novog 

Pazara. 

 Predsjedavajući je podneo izvještaj Skupštini grada Novog Pazara i to: od 47 overenih 



glasačkih listića, 31 glasačkih listić je upotrebljen, od toga: 

    ZA je glasalo 25 

- PROTIV je glasalo 1 

- UZDRŽANIH nije bilo  

- NEVAŽEĆIH glasačkih listića 5 

 - NEUPOTREBLJENIH glasačih listića je bilo 16 

 Predsjedavajući je konstatovao da je sa 25 glasova „za“, 1 „protiv“  i „uzdržanih“ nije 

bilo, za člana Gradskog vijeća grada Novog Pazara izabrana Pemba Džanković. 

 Četrdeset deveta tačka dnevnog reda: Izbor članova Savjeta za međunacionalne 

odnose; 

 Sekretar Skupštine je pozvao po jednog odbornika iz odborničke grupe „Evropski Novi 

Pazar-Rasim Ljajić“ i odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić - Stranka pravde i 

pomirenja“ da pomažu predsjedavajućem u sprovođenju tajnog glasanja. 

 Zamjenik predsjednika Skupštine je pozvao sekretara Skupštine, predstavnika odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“, odbornika Elvira Eminbegovića i predstavnika 

odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić-Stranka pravde i pomirenja“, odbornika Edina 

Đerleka, da utvrde ispunjenost uslova za tajno glasanje. 

 Utvrđeno je da je odštampano 47 glasačkih listića, koji su overeni pečatom „Skupštine 

grada Novog Pazara“. 

 Nakon toga se pristupilo tajnom glasanju za izbor članova Saveta za međunacionalne 

odnose. 

 Predsjedavajući je podneo izvještaj Skupštini grada Novog Pazara i to: od 47 overenih 

glasačkih listića, 36 glasačkih listića je upotrebljeno, od toga ukupan broj glasova koje su dobili 

kandidati, iznosi: 

-Fahrudin Mavrić 35. 

-Mudžahid Muderizović 31. 

-Fuad Baćinanin 31. 

-Alma Dukađinac 6. 

-Samer Jusović 5. 

-Mirza Hajdinović / 

-Dejan Beloica 30. 

-Marko Slavković 32. 

-Radoslav Milić 28. 

-Ivana Pantović / 

-Andrea Sekulić 6. 

-Milena Rajović 6. 



  

 Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić-

Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, predsjednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, 

Ahmedin Škrijelj, zamjenik predsjednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“, 

Elvir Eminbegović kao i odbornik Admir Muratović. 

 Predsjedavajući je konstatovao da su za članove Saveta za međunacionalne odnose 

izabrani: Fahrudin Mavrić, Mudžahid Muderizović, Fuad Baćićanin, Marko Slavković, Radoslav 

Milić i Dejan Beloica. 

 

 Pedeseta tačka dnevnog reda: Odbornička pitanja. 

 Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Akademik Muamer 

Zukorlić - Stranka pravde i pomirenja“, Edin Zećirović, zamjenik predsjednika odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić kao i odbornik Admir Muratović.  

Pošto je iscrpljen dnevni red, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio drugu 

sjednicu Skupštine grada Novog Pazara.   

Sjednica Skupštine grada Novog Pazara je završena 18. maja 2021. godine u 17:28h. 
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